
Zápis ze schůze VV ČASEM z.s., konané dne 7. 2. 2023 od 16:00 h online.

Přítomní členové VV: Červinka, Hobza, Kotáb, Šíma

Hosté: Král, Krause, Mirovský, Novotný, Opelík

Omluveni: Strachová, Voráček,

1. Kotáb prezentoval Zprávu o hospodaření a činnosti spolku ČASEM z.s. za rok 2023

Zpráva je k dispozici na vyžádání u předsedy. Spolek pro tento rok skončil ve ztrátě, díky organizaci

Workshopu v Pardubicích a interního strategického workshopu. Většina členů souhlasila, že šlo o

„investici a restart“ do budoucího vývoje spolku. V budoucnu je nutné nastavovat kalkulace do

kladných hodnot. V roce 2024 je nutné lehké zdražení pořádaných akcí (konference, workshop), s

ohledem na ekonomickou situaci a také částečné zpoplatnění akcí pro členy na úrovni pokrytí režijních

nákladů (výše příspěvku bude stanovena individuálně dle typu akce). V závěru ještě Kotáb podal

přehled o zaplacených příspěvcích členů na rok 2024. Poděkoval těm, co již příspěvky uhradili a vyzval

ostatní k zaplacení.

2. Červinka prezentoval výsledky z interního workshopu konaného na FTVS 12. 12. 2023

Dokumenty k internímu workshopu jsou k dispozici na vyžádání u předsedy.

Z workshopu a materiálů vyplývají následující úkoly:

- úpravy webu - více promítnout současnou vizi / misi /podstatu spolku (Červinka)

- nabídnout členství novým členům - primárně všichni členové osloví kolegy ze svých institucí

(připravíme dopis), Kotáb osloví „mrtvé duše“ z minulých a dále oslovíme potenciální členy

z výukových Management sportu, Ekonomika sportu a dalších souvisejících programů na dalších

vysokých školách v ČR

- z diskuse vyplynula možnost zaměřit se na spolupráci se SŠ (zde nutno vytvořit strategii jakou formou

tento projekt uchopit)

- spolek bude v roce 2024 pořádat interní setkání členů, kde budou prezentovány výzkumné a

projektové záměry, které členové realizují (případně studenti doktorského studia prezentují teze svých

závěrečných prací)

3. Mirovský vystoupil s návrhem, zapojení spolku ČASEM z. s. do spolupráce s NSA na projektu hodnocení

efektů sportovních akcí v ČR. Vycházet lze z metodologie „Dutch National Working Group on the

Evaluation of Sporting Events“

- Obecně se myšlenka setkala s kladnou odezvou a zájmem, objevily se otázky na časovou

náročnost projektu, dle toho je nutno zvážit do jaké míry jsou členové schopni se relevantně
zapojit

- Novotný uvedl, že problematika tzv. „Legacy of Sport Events“, kde se efekty člení na sociální,

environmentální a ekonomické je velmi aktuální

- Mirovský uvedl, že by se v případě spolku by se jednalo spíš o menší sportovní akce

- Krause a Šíma uvedli, že členové spolku mají omezené časové možností na vypracování

obdobných studií (a především získávání relevantních dat), nabízí se proto možnost být

oponentem, či konzultantem, již vypracované studie.

- Diskutující se shodli, že by se spolek mohl podílet na tvorbě metodologie popř. aplikaci metodiky

na několika příkladech, kterou by byly připraveny na české prostředí.



- Všichni se shodli, že je vhodné se osobně setkat v březnu a probrat dané téma. FTVS

(prostřednictvím Šímy) nabídlo své prostory.

4. Různé

a. Kotáb informoval o konferenci, které se jako předseda spolku ČASEM z. s. účastnil 4. 10. 2023

i. Konference Sport Alive se konala v O2 Universum a prezentovalo na ni cca 40

speakerů z oblasti sportovního marketingu, především z praxe

ii. Čeští i zahraniční speakeři zdůrazňovali 3 témata

1. Zaměření na tzv. divácký zážitek (fan experience) během sportovního

zápasu či akce.

2. Význam ženského sportu roste.

3. Možnost využití digitálních a AI technologií ve sportu.

5. Závěrem:

a. Je třeba stanovit termín setkání na konci února či v březnu – viz hlasování na Doodle.

b. Je třeba se zamyslet se nad marketingem spolku.

c. Je třeba stanovit termín našeho workshopu / konference ČASEM 2024

i. První návrh předsedy spolku je: 2. pol. roku, téma by se mohlo týkat právě odkazu a

dopadu sportovních akcí (zajímavé pro obce i kluby, kteří je organizují)

6. Další setkání spolku ČASEM z.s. by mělo proběhnout v březnu, dle výsledku hlasování na Doodle –

odkaz je zde: https://doodle.com/meeting/participate/id/dP6p4rla

(Hlasujte prosím do 21. února)

Zapsal: Mgr. Jiří Kotáb, Ph.D., dne 9. 2. 2023

Zkontroloval: Mgr. Jan Červinka

https://doodle.com/meeting/participate/id/dP6p4rla

